

錦田公立蒙養學校通函 No : 059/2018

參加「香港高爾夫球公開賽」導賞遊

敬啟者：

本年十一月舉行之「香港高爾夫球公開賽」為一項國際比賽，是項比賽更獲得香港特別行政區政府大型體育活動事務委員會列作 M 品牌體育活動。香港高爾夫球總會誠意邀請本校五至六年級學生參與是次高爾夫球導賞遊，藉以推廣學童對高爾夫球運動的認識及了解，並培養學生對高爾夫球的興趣。活動詳情如下：

日期：2018 年 11 月 23 日(星期五)

時間：下午 1：30 至 4：30

地點：粉嶺哥爾夫球會

費用：全免

領隊：伍志偉老師、安本偉老師、楊菁雯老師

備註：1. 出席學生當天須穿整齊體育服

2. 當天依照平日放學方法

請於 11 月 20 日(星期二)把回條交予班主任。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與李玉鳳主任聯絡。

此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零一八年十一月十九日

----- ✂ ----- 回 條 ----- ✂ ----- (通函 No : 059 /2018)

敬覆者：

本人已知悉『參加「香港高爾夫球公開賽」導賞遊』事宜，本人並

同意 / 不同意 敝子弟參加上述導賞遊。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名： \_\_\_\_\_ ( )班級： \_\_\_\_\_

家長/監護人姓名： \_\_\_\_\_

家長/監護人簽署： \_\_\_\_\_

聯絡電話： \_\_\_\_\_

日 期： 2018 年 11 月 \_\_\_\_\_ 日

\*請於 2018 年 11 月 20 日(星期二)把回條交予班主任

Participation in 'HK Open Championship (Golf)' Guided Tour

Dear Parents/Guardians,

The 'HK Open Championship (Golf)' held in November this year is an international competition. The competition is also listed as a 'M' mark sports event by Major Sports Events Committee (MSEC) of the Hong Kong Special Administrative Region Government. In order to promote the children's understanding of golf and to cultivate students' interest in golf, Hong Kong Golf Association (HKGA) sincerely invites our P.5 and P.6 pupils to participate in this guided tour. Details of the event are as follows:

- Date : 23<sup>rd</sup> November, 2018 (Friday)  
Time : 1:30 pm – 4:30 pm  
Venue : The Royal Hong Kong Golf Club (Fanling Golf Course)  
Fee : Free of charge  
Leading Teacher : Mr Ng Chi Wai, Mr On Pun Wai, and Ms Yeung Ching Man  
Remarks : 1. Students must wear tidy school sports uniforms  
2. Students will follow the usual method of dismissal

Please fill in the reply slip and return it to the class teachers on or before 20<sup>th</sup> November, 2018. (Tuesday). If you have any enquiries, please contact Ms. Li Yuk Fung at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung  
Principal

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----  
(No : 059/2018)

Dear Principal,

I have read and understood the details of 'Participation in HK Open Championship (Golf) Guided Tour'.

I  agree /  disagree for my child to participate in the guided tour.

Student's name : \_\_\_\_\_ ( ) Class : \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's name : \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature : \_\_\_\_\_

Date : 2018 (Y) 11 (M) \_\_\_\_\_ (D)

\* Please hand in the reply slip to the class teacher on 20<sup>th</sup> November, 2018 (Tuesday).